
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 23. april 2021

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål BI
Ministeren bedes redegøre for Miljøstyrelsens rolle i PFOS-sagen fra Korsør, hvor der er
fundet store koncentrationer af flourstoffet PFOS, som har været brugt i forbindelse med
den lokale brandskole – herunder oplyse hvorfor Miljøstyrelsens fokus tilsyneladende kun
har været på at undersøge drikkevandet i området, men ikke potentielle jordforureninger
på de arealer, hvor PFOS har været brugt som led i brandøvelser. Der henvises til artiklen
”Syv år gammel rapport vækker undren i PFOS-sag: - Det er katastrofalt”, TV2east.dk,
den 22. april 2021.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Jensen (V) og Stén Knuth (V).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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